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Styrelsen 

Styrelsen har bestått av:  

● Ordförande Jeanette Eriksson 

● Kassör Petter Flink 

● Sekreterare Johanna Karlsson 

● Ledamot – 1 ambulerande tränarrepresentant 

● Ledamot Martina Perman  

 

Samt suppleant: 

● Therese Honoré 

 

Styrelsen har haft 6 sammanträden under året. Styrelsen har även haft separata möten för 

att utveckla en verksamhetsplan för ÅSS.  

 

Övriga förtroendeposter 

Valberedningen har bestått av: 

● Kristina Hellström och Malin Herke 

 

Revisorer: 

● Emma Olsson  

● Sergio Ruiz (suppleant) 

 

 

 

 

 

 



Viktiga händelser under året 

 

Simträning och tävling 

o ÅSS höll en egen interntävling – Omikron Race  

o Under våren fick A-gruppen ett nytillskott i form av en simmare som flyttat 

hit från Linköping. Han har tidigare tränat och tävlat för Linköpings Allmänna 

Simsällskap.  

o ÅSS har varit iväg på flera tävlingar runt om i vårt avlånga land under våren 

exempelvis Falun, Vargön och Eskilstuna. Träning lönar sig och våra simmare 

har gång på gång putsat till sina tidigare tider, samlat FINA poäng och det har 

även kammats hem en och annan medalj. Det är en fantastisk samanhållning 

i ÅSS under både träningar och tävlingarna och alla är väldigt peppande och 

stöttande mot varandra.   

o Utmanarsamarbete med Säffle, Grums och Deje. Utmanaren är en del i 

Svenska Simförbundets ”Simlinjeverksamhet” där alla simmare tävlar mot sig 

själva och strävar efter att nå brons, silver och guldtider i respektive simsätt. 

Ett fantastiskt sätt att få prova på att tävla samt skapa gemenskap med 

simmare i närområdet.  

o Under vårterminen stängde simhallen för renovering och träningen startade 

upp i Säffle. Detta har givetvis krävt lite mer av såväl simmare, tränare och 

vårdnadshavare men det har även gett oss möjlighet att få träna tillsammans 

med flera av Säffles simsällskaps grupper. Detta är positivt för oss som tappat 

lite simmare under sista åren.  

o Efter några års uppehåll på grund av covid kunde vi äntligen avsluta 

vårterminen på samma sätt som vi gjort under många år, dvs i Mariestads 

utomhusbassäng. Åtta tävlingssugna ÅSS simmare deltog. Som avslutning på 

tävlingen genomfördes en 1000m lagkapp och Åmål/Säffle deltog som ett lag 

och placerade sig på 5:e plats.  

o ÅSS simmare deltog i Sum-sim riks sommar.  

o En ny simgrupp startades under höstterminen.  

o Under hösten tävlade våra simmare ibland annat Uddevalla och Trollhättan.  

o För första gången på länge lyckades en av våra tjejer kvala in till JDM.  

o ÅSS simmare blev uttagen till Team Future. Västsvenska Simförbundet driver 

ett talangprogram där de bästa simmarna i distriktet uppmärksammas och får 

möjlighet till specialträning.  

 

 



 

Övrigt  

o ÅSS simmare antogs till NIU (Nationell Idrottsutbildning). För att komma in på 

NIU utvärderas bland annat simmarens prestation på tävlingar och potential. 

Simmaren får även provsimma och utföra fys-tester inför uttagningen. 

Simmaren kämpade om två platser som fanns kvar och knep en av dem.  

o Vi har sålt kakor, ljus och julkalendrar samt bingolotter till uppesittarkvällen 

 

Styrelsen tackar alla simmare, tränare och föräldrar för stort engagemang under året! 
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